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Vattenledningssystemet: Pumphuset har fungerat som det ska och regelbunden 

tillsyn har utförts av Martin och en service där bl.a. delar av filtermassan bytts har 

utförts av Östervåla VVS. Vattenprov har tagits och skickats på analys med tjänligt 

(godkänt) resultat. 

 

Väghållningen: Har genom Martins försorg beställts och därefter genomförts av 

Nicklas Åkerlind. Den milda vintern gjorde att vi endast behövt ploga våra vägar vid 

ett tillfälle. På Anders Perssons väg har vägrenarna hyvlats bort för att förbättra 

vattenavrinningen, vägen kommer att grusas efter snösäsongen. Trafikskyltarna i 

området har flyttats och kompletterats. 

 

Harbonäsvägen: Förvaltas av en samfällighet där vi i Nappan är medlemmar och är 

representerade i styrelsen. Vi har bl.a. framfört våra synpunkter om vägskötseln. 

 

Föreningens parkmark: Har skötts av Martin och Max Albin och har omfattat 

gräsklippning, trimning och allmän skötsel av området. En större slyröjning har 

genomförts på kullen närmast Harbonäsvägen. En förrådsbod har köpts in, byggts av 

Håkan och Leif varefter föreningens trädgårdsmaskiner placerats där. 

 

Det ekonomiska resultatet: Blev som förväntat och avsättningar har skett till vår 

underhålls- och reparationsfond. Den ekonomiska redovisningen framgår i övrigt av 

resultat- och balansräkningen. 

 

Anslagstavlan: En ny anslagstavla inköpes och sattes upp av Torbjörn, efter 

skadegörelse under hösten byttes glaset ut. 

 

 

Nappan i juli 2021 

 

Torbjörn Askerup 
Torbjörn Askerup, ordförande 

 


